
    

Protokoll Styrelsemöte 2013:3 
Tid: onsdagen 15/5, 2013, kl: 1900 
Plats: Kapten Billes i Norsholm. 
 
Närvarande: 
Bo Andersson, Sture Bång, Lennart Karlsson, Harald Mårtensson, Jan 
Nyman, och Jan-Åke Sallermo. 

 
 
 § 1 
Sture hälsar oss välkomna till mötet och förklarade mötet öppnat.  
 

 § 2 
Föregående mötes protokoll (2013:2) godkändes efter justering av redovisat ekonomiskt resultat (+10 000). 
 

 § 3 
Janne rapporterade att vi följer budget, så ekonomin är god, ca 170 000:- i kassan. Vi avvaktar med extra 
avbetalningen av lånet tills vi har klart med de nya arrendekontrakten. 
 

 §4 
Sture redovisade inkommen post: Inget inkommet. 
 

 § 5 
Från ÖBF: 14/5, 4 st. protokoll. 
 

 § 6 
Från SBU: Broschyr från SV. Sjö + en varselväst 
 

 § 7 
Inga klubbaktiviteter pågår nu i sjösättningstider. 
 

 § 8 
Vi har skickat arrendekontraktsförslaget (uppläggningsplanen) till kommun, men ännu inte fått något svar. 
 

 § 9 
Efter besiktningen av kranen som nu är godkänd, har vi fått ett muntligt löfte från Kanalbolaget, att använda 
kranen. Vi väntar nu på ett skriftligt nyttjande avtal. 
 

 § 10 
Det finns idag ca 7-8 personer i kön för bryggplats i Roxen.. 
 

 § 11 
Vi beslöt att lägga ut bilder från VHF-kursen på hemsidan. 
 

 § 12 
Sjösättning med mobilkran är genomförd, 4 båtar sjösattes den 9 maj. 
I övrigt sker sjösättning enligt vad som redovisas i protokollet från Kranförarmötet tidigare idag. 
 

 §13 
Sture fick i uppgift att kontakta ägaren till den trämotorbåt som ligger i Plåthallen och som fick vinterplats där i 
höstas för renoveringsarbete under vintern. Ingen renovering har skett. 
Vi beslöt att montera skydd på uppstickande rör på lyftoket, kostnad max 500:-. 
Kabeln mellan kranen och Billes är för klen och vi beslöt att byta ut den innan höstens upptagningar. 
Janne meddelade att senaste elräkningen var mycket högre än för tidigare motsvarande period. Vi beslöt efter 
diskussion av orsaker, att begära en omförhandling av avtalet när nuvarande avtalsperiod går ut. 
Janne fick i uppdrag att skicka ut en påminnelse om städdagen 21/5. Jan-Åke ombads att kolla efter en slyröjare 
inför denna städdag. 
 

 §14 
Nästa möte beslöts till den 13 juni och då kommer vi att behandla frågeformuläret från SBU:s arbetsgrupp om 
utveckling av SBU. 
 

 §15 
Sture tackade för intresset och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
 
Harald Mårtensson, sekr.     Sture Bång, ordf. 


